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RIJEČ VIŠE: Crnogorski simfonijski orkestar u novoj dvorani Makedonske filharmonije

Publika na nogama 
dočekala kraj koncerta 

PODGORICA - Predvođen 
maestrom Grigorijem Kra-
skom, Crnogorski simfonij-
ski orkestar je sinoć pred 
preko 700 gledalaca prvi put 
nastupio u novoj dvorani 
Makedonske filharmonije. 
Program koncerta uključio 
je svitu „Slike s izložbe“ Mo-
desta Musorgskog u prvom 
dijelu, a potom „Koncert za 
gitaru i orkestar Aranhuez“ 
Hoakina Rodriga i „Igre iz 
Galante“ Zoltana Kodalja u 
drugom dijelu večeri. 

Sa CSO je u Rodrigovom kon-
certu nastupio renomirani cr-
nogorski gitarista Goran Kri-
vokapić. 
- Interpetacija ovog koncerta je 
zaista sazrela, a odličnom izvo-
đenju je vjerovatno doprinijela 
i sama akustika dvorane. Sva 
ona riskantana mjesta u ovom 
djelu bila su jako dobro navjež-
bana. Duvači su bili izuzetno 
dobri, a i balans sa orkestrom je 
uspješno ostvaren. Nadam se 
da će ubrzo i naša sala biti goto-
va i da ćemo imati ovakve uslo-
ve za rad – kazao je Krivokapić.

Pohvale
Publika je na kraju koncerta bi-
la na nogama, a među prisutni-
ma bili su brojne kolege iz Ma-
ke d o n s ke  f i l h a r m o n i j e . 
Njihova prva oboistkinja Tanja 
Petruševska izjavila je da joj je 
jako drago što je slušala vrlo in-
teresantno izvođenje orkestra 
koji postoji samo 10 godina i da 
vidi da je mnogo postignuto, pa 
očekuje jos gostovanja. S druge 
strane, prvi klarinetista MF 
Zdravko Angelov istakao je da-
je ovo je vrlo lijepa prilika da se 
upoznaju dva orkestra. 
- Za koncert koji smo večeras 

slušali imam sve pohvale. „Slike 
sa izložbe“ i „Aranhuez“ su bili 
odlični. Izvođenje Kodaljevog 
djela je mene i moje kolege veo-
ma prijatno iznenadilo. Odu-
ševljen sam! – kazao je Angelov. 
I maestro Borjan Canev, koji od 
2011. godine sarađuje sa Crno-
gorskim simfonijskim orke-

Prvi inostrani 
ansambl u 
novoj zgradi

Direktor Makedonske filhar-
monije Viktor Ilieski istakao 
je da mu je veoma drago 
što je na otvaranju sezone 
u Makedonskoj filharmoniji 
gost bio Žarko Mirković. 
- Tada je  dogovoreno da 
ostvarimo blisku saradnju 
naših orkestara, a od pret-
hodne godine i naša mini-
starstva kulture sarađuju. 
Ovo je prvo gostovanje ino-
stranog ansambla kod nas i 
volio bih da se na simboličan 
način i Makedonska filhar-
monija predstavi u novoj 
zgradi Muzičkog centra u 
Podgorici – kazao je Ilievski.

strom istakao je da je od tada do 
danas orkestar sve bolji i bolji. 
- Za ovih 10 godina mnogo je 
napredovao i postao konku-
rentan u regionu. Određene 
sekcije su čak bolje od naših. 
Kad budete imali novu dvora-
nu, kvalitet vaših izvođenja će 
biti još kvalitetniji i moći ćete 

da stvarate novu publiku. Mi-
slim da imate izuzetan poten-
cijal i da država treba da pomo-
gne – ističe Canev.

Sporazum
 Prilikom gostovanja, u amba-
sadi Crne Gore u Skoplju pot-
pisan je Sporazum o saradnji 

između Muzičkog centra Crne 
Gore i Makedonske filharmo-
nije kojim su dogovoreni razli-
čite aktivnosti između ove dvi-
je institucije. Tim povodom, 
ambasador Crne Gore u Make-
doniji Predrag Mitrović naveo 
je da je ovaj koncert skrenuo 
posebnu pažnju i da je ovo nad-

gradnja odnosa dvije države. 
- Poseban značaj koncerta je i 
to što je ovo prvo gostovanje 
jednog ansambla sa strane u 
novoj zgradi Makedonske fil-
harmonije, a pomenuo bih da 
današnje potpisivanje spora-
zuma između dva orkestra po-
drazumijeva češća međusobna 
gostovanja – istakao je Mitro-
vić.  Vanja VUKČEVIĆ

UBJEDLJIVO:  Crnogorski  simfonijski  orkestar  u  Skoplju

Projekcijom hrvatskog ostvarenja večeras 
počinje Podgorica film festival 

Kadar iz filma „Ne gledaj mi u pijat“

„Ne gledaj mi u pijat“ u KIC-u

PODGORICA – Projekcijom 
hrvatskog filma „Ne gledaj 
mi u pijat“, u režiji Hane Ju-
šić, biće otvoren Podgorica 
film festival, večeras u 21:30 
sati u velikoj sali KIC-a „Bu-
do Tomović“.
 
Do 9. decembra biće prikazano 
više od 40 dugometražnih 
igranih, kratkometražnih i do-
kumentarnih filmova, kroz ne-
koliko programskih segmenata 
u KIC-u i Narodnoj biblioteci 
„Radosav Ljumović“.  
Prvi dan festivala obilježiće i 
program „Retrospektiva“, koji 
je ove godine posvećen italijan-
skom reditelju Mikelanđelu 
Antonioniu, povodom deseto-
godišnjice od njegove smrti. U 
biblioteci „Radosav Ljumo-
vić“, večeras u 18 sati, na reper-
toaru je njegov film „Uveća-
nje“, iz 1967 godine. Muzički 
program obilježiće koncert 
hrvatske grupe „Justin’s John-
son“, koja će nastupiti večeras 
u 23 sata u Etno džez klubu 
„Sejdefa“. 
Prvo veče festivala obilježiće i 
dodjeljivanje nagrade „Kino 

oko“, koja je ove godine pripala 
proslavljenom reditelju Vlatku 
Giliću. Međutim, zbog dugo-
godišnjeg Gilićevog odbijanja 
da govori za medije i javno se 
pojavljuje, nagradu će preuzeti 
neko od njegovih prijatelja. 
Ranije je saopšteno da će na fe-
stivalu biti prikazana ostvare-
nja koja nemaju priliku da se 
nađu na redovnom bioskop-
skom repertoaru. Projekcije će 
biti održavane u dnevnom i ve-
černjom terminu, paralelno u 
KIC-u i Narodnoj biblioteci 
„Radosav Ljumović“. Velika 
sala KIC-a rezervisana je za 
glavni program, gdje će od 20 
sati na repertoaru biti neki od 
najaktuelnijih filmova ovogo-
dišnje regionalne i svjetske 
produkcije. 
Festival će se odvijati u orga-
nizaciji NVO Avantura i Crno-
gorske kinoteke, uz podršku 
Sekretarijata za kulturu i 
sport glavnog grada. Prvi put 
ove godine biće dio kulturne 
manifestacije „Decembarska 
umjetnička scena“ (DEUS). 
Ulaz na sve projekcije je be-
splatan.  J. N.
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